EMAIL FOR REJECTED MANUSCRIPTS
Dear Professor NAME:
I regret to inform you that your manuscript will not be included in the 2021 ASAC Conference. Due to program time constraints, the INSERT DIVISION NAME HERE must reject many of the papers submitted. Unfortunately, based on evaluations from the division’s reviewers, your manuscript was one of those that could not be included this year.
In addition to providing confidential evaluations to the Divisional Editor, the reviewers who examined your manuscript were asked to provide guidelines to help develop the manuscript further. These comments are enclosed and hopefully will be of some assistance if you intend to revise the manuscript for another conference or journal.
Although your manuscript was not accepted this year, I hope you will consider next year’s ASAC Conference as a place to present your research, and that you will be able to attend this year’s conference.
If you are still willing to help our division, you can serve as Session Chair or Session Discussant during the conference. I would appreciate your answer on that matter since the Program Chair is planning to set up the program for the conference very soon. Please let me know by April 30, 2021 if you are available to fill either of these important roles. 
I appreciate your interest in our division and I hope to meet you at the conference.
Sincerely,
Divisional Editor
INSERT DIVISION NAME HERE
Telephone:
Email:
EMAIL AUX AUTEURS DE MANUSCRITS REJETÉS
Cher Professeur NOM,
J’ai le regret de vous informer que votre manuscrit n’a pas été retenu pour le congrès de l’ASAC 2021. Pour des contraintes de temps, la division AJOUTER LE NOM DE LA DIVISION ICI a dû rejeter plusieurs communications soumises. Malheureusement, en se basant sur les évaluations reçues, votre manuscrit est l’un de ceux qui ne pourront pas être inclus cette année.
En plus de fournir des évaluations confidentielles à l’éditeur divisionnaire, les évaluateurs qui ont examiné votre manuscrit avaient comme mandat de fournir des commentaires vous permettant de développer votre manuscrit d’avantage. Ces idées sont jointes à cette lettre et j’espère qu’elles vous seront utiles.
Même si votre manuscrit n’a pas été accepté cette année, j’espère que vous considérez le congrès de l’ASAC de l’année prochaine pour présenter votre recherche et que vous serez en mesure d’être présent au congrès de cette année.
Par ailleurs, si vous désirez aider notre division, vous pouvez agir comme président ou commentateur d’une séance durant le congrès. J’apprécierais que vous me fassiez connaître votre réponse le plus tôt possible, au plus tard le 30 avril 2021, puisque le responsable de programme prévoit finaliser le programme du congrès prochainement.
Merci de l’intérêt porté à notre division et j’espère vous rencontrer au congrès.
Cordialement,
Éditeur divisionnaire
AJOUTER LE NOM DE LA DIVISION ICI
Téléphone :
Adresse courriel :
